



通告號碼：2021/22-057

旅行日事宜

各位中四至中六級學生家長：

為推廣有益身心之群體活動，促進同學間友誼，本校將於本年十二月十日(星期五)舉行旅行日，學生均須參加，如因健康理由或其他原因不能參加者，須按照上課時間回校自修。

旅行目的地	集合地點	集合時間	解散地點	解散時間	費用	服飾
海洋公園	海洋公園地下停車場空地 (由海洋公園站 B 出口過天橋後落右手邊扶手電梯)	9:50	海洋公園內出閘機前	13:45	\$50*	舒適便服 必須帶備學生證或學生手冊

旅行日當天，請家長督促子弟注意下列事項：

- (一) 留意安全
- (二) 準時集合
- (三) 遵守海洋公園所有規則及使用「安心出行」
- (四) 不得攜帶遊戲機及大型音響器材
- (五) 不得邀請非本校學生同往
- (六) 留意天氣報告，帶備禦寒衣物及雨具
- (七) 如果打算於解散自行留在場地必先徵得家長同意

*註：如持有有效海洋公園全年入場證的同學可不用繳交，惟需帶備全年入場證。

校長
談國軒

二零二一年十一月二十五日

----- ✂ ----- ✂ -----
回 條

談校長：

本人已收到學校第 2021/22-057 號家長通告(旅行日事宜)，本人

<input type="checkbox"/>
<input type="checkbox"/>

同意子女參加海洋公園旅行日，並繳交入場費(經學校資助後為 \$50)。

不同意子女參加海洋公園旅行日，子女將於當天按照上課時間回校自修。

學生姓名：_____ () 家長簽名：_____

班 別：_____

日 期：二零二一年十一月 日



COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院 (九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: <http://www.cckln.edu.hk>

Circular No.: 2021/22-057

25 November 2021

Dear S4-6 Parents,

Picnic Day

To foster social and mental well-being of students as well as closer ties among them, the school will arrange a picnic on 10 December 2021 (Friday). Except for the reasons concerning health, all students are required to attend the activity. Students not going on the picnic should stay at school for self-study from 8:00 a.m. until 1:05 p.m. The details for the picnic are as follows:

<u>Venue:</u>	Ocean Park
<u>Assembly place:</u>	G/F Car Park Open Space (MTR Station Exit B → walking bridge → right side downward escalator → G/F)
<u>Assembly time:</u>	9:50 a.m.
<u>Dismissal place:</u>	Ocean Park exit (behind the gates)
<u>Dismissal time:</u>	1:45 p.m.
<u>Fee:</u>	\$50* (with subsidy)

On the picnic day, parents please remind your children to pay attention to the following measures:

- 1) Take safety precautions
- 2) Be punctual
- 3) Comply with the rules in the Ocean Park and use "LeaveHomeSafe" mobile App upon entering the venue
- 4) Do not bring portable game machines and oversized sound equipment
- 5) Do not invite persons other than our students for the visit
- 6) Observe weather report and bring extra clothing and/or rain gear, if necessary
- 7) Seek your approval in advance if they plan to stay behind after dismissal

Thank you for your kind attention!

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
Principal

**Note: Fees are not collected from SmartFun Annual Pass holders. Students concerned should bring their passes.*

Dear Principal,

Reply Slip

I acknowledge receipt of the circular 2021/22-057, the content of which has been noted. I hereby

<input type="checkbox"/>
<input type="checkbox"/>

allow my child to participate in the visit to Ocean Park, and pay the fee of \$50 (with subsidy).

do not allow my child to participate in the visit to Ocean Park, and my child will stay at school instead.

Student

Parent's signature

Class: _____

Date: _____